
 

De verkiezingen komen eraan 

Alles wordt weer uit de kast getrokken om de kiezer te winnen. 

Toch zijn er nu al 2 punten, die mij bij linkse partijen opvallen, zoals b.v  dhr. Timmermans, die vindt, dat het 

minimum loon naar 16 euro per uur moet. De schoolverlaters sluiten steeds slechter bij de praktijk aan met als 

gevolg, dat zij nog heel veel moeten leren. Als je een gemiddelde schoolverlater aanneemt als bedrijf, duurt het 

jaren voor deze leerling iets geleerd heeft en je, als bedrijf, zijn uren kunt doorbelasten. Ook moet het 

bedrijfsleven er veel tijd in steken om deze leerlingen iets bij te brengen. Als deze leerlingen dan direct een 

volwaardig loon ontvangen, zijn zij veel te duur en neem je als bedrijf geen leerlingen meer aan. Ook raken deze 

leerlingen direct gewend aan veel geld en groeien in weelde op, zodat zij niet meer gestimuleerd worden om 

zuinig te leven. Met de  toekomstverwachting, dat wij allemaal een stapje terug moeten, is dit juist verkeerd. 

                                                                                                                                                                                                          

Als wij in bed blijven liggen. de economie volledig stilzetten, zal de vervuiling afnemen                                   

Diverse linkse partijen met de Partij van de Dieren voorop, willen boeren en bedrijven opruimen, om zo de 

milieuvervuiling tegen te gaan. Klopt, als wij allemaal in bed blijven liggen en de economie volledig stilzetten, zal 

de vervuiling sterk afnemen.  

Tijdens de corona Lock down was er een al duidelijke afname van de vervuiling. 

(Als de vervuiling van de boeren komt, wel vreemd, want de enige tak die onverminderd door ging, was de 

landbouw.) 

                                                                                                                                                                                                          

Alleen hoe kom je dan aan verdiensten en voedsel? 

Juist bij welvarende bedrijven en een welvarende agrarische sector wordt geld verdiend, zodat deze bedrijven 

kunnen investeren in minder milieuvervuiling. Zeg tegen bedrijven: alles wat je produceert, moet betaalbaar 

gerecycled kunnen worden, zodat er geen vervuiling overblijft. 

                                                                                                                                                                                                              

Onze landbouw is al helemaal bijzonder                                                                                                                                                           

De veestapel stoot de natuurlijke stikstof uit wat binnen 10 jaar weer door de planten opgenomen wordt. Sinds 

begin jaren 90 is de veestapel in Nederland afgenomen. De agrarische ondernemers hebben heel veel maat-

regelen genomen, zoals mestopslag, zodebemesten, krachtvoerbesparing, veel meer kruidenrijk grasland, stukken 

plas dras graslanden, bufferstroken en ga zo maar door. Hun stikstofuitstoot is dus enorm afgenomen sinds de 

jaren 90. 

                                                                                                                                                                                                            

Verder zijn de natuurgebieden in Nederland enorm uitgebreid. Ondanks deze feiten wordt steeds gezegd, dat de 

natuur nog meer achteruit gaat. Vooral de landbouw zou de oorzaak van deze verslechtering zijn. 

Als conclusie hoef je toch helemaal geen geleerde te zijn om te begrijpen, dat het zeker niet aan de boeren ligt.  

Als media en politiek kun je wel de schuld in de schoenen van de boeren schuiven, om zo een schuldige aan te 

wijzen. Immers onze boeren zijn onderling zo verdeeld, dat zij toch geen reactie geven. Als er één boer is, die 

reageert, is er een andere boer die zijn verhaal weer afbreekt om er zelf beter van  te worden. Het zijn immers 

allemaal concurrenten van elkaar, die alleen aan hun eigen belang denken en daarom slachtoffer geworden zijn  

van de politiek en media. 

                                                                                                                                                                                                        

Als proef om de stikstofuitstoot te verminderen is op Schiermonnikoog  de veestapel drastisch ingekrompen. 

Ondanks deze drastische vermindering van de veestapel is de stikstofuitstoot niet afgenomen. Een streep door de 

rekening van onze mevr. Van de Wal, maar een bevestiging van dit verhaal. 

Heer Timmerman en mevr. Ouwehand, als jullie daadwerkelijk iets aan het milieu willen doen, probeer eens of 

jullie alle wereldwijde oorlogen kunnen stoppen. Dat zou pas helpen de milieu vervuiling tegen te gaan. 

Laaghangend fruit plukken, helpt veel beter, dan proberen alleen een heel klein appeltje aan het topje van de 

boom te plukken en de rest laten hangen. 

 

 




